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Ş. BARIŞ KOCAGÖZ 
İZMİR TİCARET BORSASI MECLİS BAŞKANI 

TEMMUZ 2019 MECLİS KONUŞMASI 
 
DEĞERLİ İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIM, 
SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİ, 
SEVGİLİ BASIN MENSUPLARI; 
VE ÇOK DEĞERLİ KONUKLARIMIZ, 

17 SAYILI OLAĞAN MECLİS TOPLANTIMIZA HOŞ GELDİNİZ.  

27 TEMMUZ TARİHİNDE VEFAT EDEN ESKİ BAKANLARIMIZDAN SAYIN IŞILAY SAYGIN’A ALLAHTAN 
RAHMET, AİLESİ VE SEVENLERİNE BAŞSAĞLIĞI DİLİYORUM.  

BU AY MECLİSİMİZDE ÇOK DEĞERLİ BİR KONUĞUMUZ VAR. HEPİMİZ İÇİN GELECEĞİMİZ OLAN, ŞEHRİMİZ 
İZMİR’İMİZİN, YENİ, GENÇ VE DİNAMİK BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI SAYIN TUNÇ SOYER. BAŞKANLIK 
DÖNEMİNİN İLK AYLARI OLMASINA RAĞMEN BİZLERİ KIRMADILAR VE MECLİSİMİZE KONUK OLDULAR. 
SAYIN BAŞKANIM, MECLİSİMİZE HOŞ GELDİNİZ, ŞEREF VERDİNİZ.  

YÖNETİMİNİZ BOYUNCA, TARIMSAL YA DA SOSYAL PROJELERDE HER ZAMAN OLDUĞU GİBİ İZMİR TİCARET 
BORSASI OLARAK ŞEHRİMİZİN VE BÖLGEMİZİN KALKINMASI, GELİŞMESİ VE ÖNE ÇIKMASI İÇİN ELİMİZDEN 
GELENİ YAPMAYA DEVAM EDECECEĞİZ. BİZLER VATANIMIZIN MENFAATİ OLDUĞU SÜRECE İNANDIĞIMIZ 
HER PROJENİN ARKASINDAYIZ. 

SEVGİLİ ÜYELER, 
VE DEĞERLİ BASIN MENSUPLARI, 

TARIMDA ÇAĞDAŞ PAZARLAMANIN NE DENLİ ÖNEMLİ OLDUĞUNU BU KÜRSÜDEN DEFALARCA 
VURGULAMIŞ VE BU UĞURDA BORSAMIZIN ÖNCÜ OLDUĞU PROJELERİ SİZLERE AKTARMIŞTIK. GEÇMİŞ 
TOPLANTILARDA BELİRTTİĞİMİZ ÜZERE LİSANSLI DEPOCULUĞUN TÜRK TARIMINA KAZANDIRILMASI İÇİN 
PAMUKTA BAŞLATTIĞIMIZ BAŞARILI ADIMLARIN ÇAĞDAŞ PAZARLAMA OLAN SON ADIMININ DA 
ATILMASINI SABIRSIZLIKLA BEKLİYORDUK. İŞTE BU SON VE EN ÖNEMLİ ADIM NİHAYET ATILDI. GEÇTİĞİMİZ 
HAFTA, AYNI ZAMANDA YENİ ORTAĞI DA OLDUĞUMUZ TÜRİB YANİ “TÜRKİYE ÜRÜN İHTİSAS BORSASI” 
FAALİYET İZNİNİ TİCARET BAKANLIĞI’NDA DÜZENLENEN TÖRENLE RESMEN ALDI. AKABİNDE DE 
GEÇTİĞİMİZ CUMA GÜNÜ ELÜSLERİN YANİ LİSANSLI DEPOLARDA ÜRETİLEN ELEKTRONİK SENETLERİN EL 
DEĞİŞTİRMESİ, KURULAN BORSADA İŞLEMLERE BAŞLADI. PAMUKTA DA GEREKEN BAZI DÜZENLEMELER 
SONRASI İŞLEM YAPILMAYA HAZIR OLACAK.  

BÖYLECE, ARTIK BU SİSTEM OTURDUĞUNDA ÜRETİCİMİZ LİSANSLI DEPOLARDA SAKLADIKLARI ÜRÜNLERİNİ 
KENDİLERİ İSTEDİKLERİ AN, İSTEDİKLERİ KİŞİLERE, İSTEDİKLERİ FİYATTAN SATABİLECEKLER. PİYASA 
GELİŞTİĞİNDE HACMİN ARTACAĞINA VE BU YENİ KURULAN BORSANIN ÜRETİCİYE ŞEFFAF VE ADİL BİR ALIŞ-
VERİŞ OLANAĞI SUNACAĞINA İNANIYOR VE UMUYORUM. HEM BORSAMIZ VE HEM DE BİZLER İÇİN HAYIRLI 
OLMASINI DİLİYORUM. 

DEĞERLİ BAŞKANIM, 

SİZİN DE ÜSTÜNDE ÇOK DURDUĞUNUZ GİBİ, ÜRETİCİ BİRLİKLERİNİN GELİŞTİRİLMESİ ÇOK ÖNEMLİ, ANCAK 
BİLİNDİĞİ ÜZERE ÜRETMEKLE İŞ BİTMİYOR. ÜRETTİĞİNİ İYİ FİYAT, İYİ KALİTE VE ADİL BİR PAZAR 
ORTAMINDA TÜKETİCİYE EN KISA YOLDAN ULAŞTIRABİLMEK DE ÜRETİCİ İÇİN HAYATİ ÖNEM TAŞIYOR. 
ÜSTELİK BU ÇAĞDAŞ PAZARLAMA HEDEFİNİN SONUNDA ÜLKEMİZ ENFLASYONUNUN DA DÜŞÜRÜLMESİNE 
OLUMLU HİZMET ETMEK VAR. ÇEŞİTLİ NOKTALARDA ÜRETİCİ PAZARLARININ BU AMAÇLA KURULDUĞUNU 
BİLİYORUZ. 
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ANCAK ÜLKEMİZE DE BÜYÜK KATKI SAĞLAYACAĞINA İNANDIĞIMIZ, DAHA BÜYÜK ÖLÇEKTE VE TEK 
NOKTADA; BİR “TOPLU ÜRETİCİ PAZARI”NIN İZMİR BÖLGEMİZDE BİR MERKEZDE KURULMASININ OLDUKÇA 
ÖNEMLİ OLDUĞUNU DÜŞÜNÜYORUM. BU SAYEDE, TÜM EGE’DEN HEM KOOPERATİFLER HEM DE ÜRETİCİ 
TOPLULUKLARI YA DA BİRLİKLERİ BU MERKEZDE TOPTAN ALICILARLA BİR ARAYA GELEREK SATIŞ 
YAPABİLECEKLER. YİNE BU SAYEDE, ÜRÜNLER HEM TAZE HEM DE DEĞERİNDE SATILMA ŞANSI 
BULACAKTIR. ÜSTELİK ÜRETİCİ İYİ FİYATA SATARKEN TÜKETİCİ DE ANLAMSIZ ARACI KARLARINDAN ŞİŞMİŞ 
ÜRÜN YERİNE MALİYETİ DAHA DÜŞÜK ÜRÜNLERE KAVUŞACAKTIR.  

SADECE ÜRETİCİ BİRLİK YA DA KOOPERATİFLERİNİN SATIŞINA İZİN VERİLECEK BU MERKEZ BÖYLECE 
KOOPERATİFLEŞMEYE VE DOLAYISIYLA TOPLU PAZARLAMAYA DA ÜRETİCİYİ ZORLAYACAKTIR.  BÖYLE BİR 
PROJEDE İZMİR TİCARET BORSASI OLARAK ÜSTÜMÜZE DÜŞEN GÖREVLERİ YERİNE GETİRMEYE HER ZAMAN 
HAZIR OLACAĞIMIZI SÖYLEMEK İSTERİM. 

SAYIN BAŞKANIM, 
DEĞERLİ ÜYELER; 
VE SEVGİLİ BASIN MENSUPLARI, 

EKONOMİMİZLE İLGİLİ BAZI BÜYÜK BELİRSİZLİKLERİN GERİDE KALMASI, NE MUTLU Kİ OLUMLU SİNYALLER 
ALMAMIZA NEDEN OLUYOR. ANCAK, NE YAZIK Kİ İŞSİZLİK İLE İLGİLİ İYİ HABERLERİN GELMESİ ZAMAN 
ALACAK. BU ANLAMDA, ÖNCEKİ GÜNDEMLERİMİZDE DE ÜSTÜNDE ÇOK DURDUĞUMUZ GENÇ İŞSİZ 
NÜFUSUN YÜKSEK OLUŞU BİZLERİ ÇOK ÜZÜYOR.   

SON VERİLERE GÖRE GENÇ NÜFUSTA (15-24 YAŞ) İŞSİZLİK ORANI 6,3 PUANLIK ARTIŞ İLE %23,2 OLDU. BU 
ÖNEMLİ SORUNDA HEPİMİZE GÖREVLER DÜŞÜYOR. SAYIN BAŞKANIM, BÜYÜKŞEHİR PROJELERİNDE GENÇ 
İŞSİZLERİN TARIM VE DİĞER PROJELERİNDE, BAHÇE VE BAKIM İŞLERİNDE KULLANILMASI ÜLKEMİZ İÇİN DE 
OLDUKÇA KATKI SAĞLAYICI OLACAKTIR. BU KONUDA POZİTİF AYRIMCILIK YAPARAK GENÇ İŞSİZLERİMİZE 
ÖNCELİK VERMENİZ BİZLERİ DE MUTLU EDER.   

BEN; GENÇ İŞSİZLERİN TARIMA YA DA BAŞKA ALANLARDA TOPLUMA KAZANDIRILMASININ ÜLKEMİZİN 
TEMEL HEDEFLERİNDEN BİRİ OLMASI GEREKTİĞİNE İNANIYORUM. 

DEĞERLİ ÜYELER,  

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNİN AĞIR AMA BELİRGİN ADIMLARI HERGÜN YENİ HABERLERLE GELİYOR. ÇOK AŞIRI 
SICAKLAR AVRUPANIN KUZEYİNDEKİ ŞEHİRLERDE DAHİ BU YAZ REKORLAR KIRIYOR. YILLAR SONRA PARİS, 
AMSTERDAM GİBİ ŞEHİRLER İLK DEFA 41-42 DERECELERİ GÖRDÜ. DOĞAL OLARAK BUZULLARIN ERİMESİ 
DE HIZLANDI. YENİ FELAKETLERİN KAPIMIZDA OLACAĞI KESİN. BU ANLAMDA, HEPİMİZİN BİR DÜNYA 
VATANDAŞI OLARAK ÜSTÜMÜZE DÜŞENLERİ YERİNE GETİRMEMİZ GEREKİR. BU UĞURDA PETROL 
TÜREVLERİ YERİNE YENİLENEBİLİR ENERJİ KAYNAKLARI İLE ENERJİ ÜRETMEMİZ KARBONDİOKSİT 
SALINIMINI AZALTMAK ADINA ÇOK ÖNEMLİ.  

SAYIN BAŞKANIM; SİZİN BU KONUDA HASSAS VE BİLİNÇLİ OLDUĞUNUZU VE BİYOKÜTLE ATIK ÇÖP 
PROJELERİYLE İLK ADIMLARI ATTIĞINIZI TAKİP EDİYOR VE MUTLU OLUYORUZ. ANCAK ÇAĞDAŞLIĞIYLA 
ÖĞÜNDÜĞÜMÜZ İZMİR DAHA DA İLERİ GİTMELİ; YENİLENEBİLİR ENERJİ PROJELERİNE DESTEK VERDİĞİ GİBİ 
BELEDİYEMİZ KENDİ HARCADIĞI ENERJİSİNİ DE KENDİ KURACAĞI RÜZGÂR VE GÜNEŞ PROJELERİYLE 
KARŞILAYARAK ÜLKEMİZE ÖRNEK OLMALI.  

BELEDİYENİN RES VE GES PROJELERİ İÇİN YAPACAĞI YATIRIMLARA KAYNAK BULMAKTA DA SIKINTI 
ÇEKMEYECEĞİNE İNANIYORUM.  

YENİ ÇIKTIĞINIZ BU YOLDA MECLİSİMİZ ADINA BAŞARILAR DİLİYOR VE KATILIMINIZ İÇİN TEKRAR TEŞEKKÜR 
EDİYORUM. 

BU DUYGULARLA, BAŞARISI BOL, BARIŞ İLE DOLU, AYDINLIK YARINLAR DİLEYEREK, 

SAYGILARIMI SUNUYORUM. 


